

Tilstede: Rolf, Inge, Jette, Per, Mikkel, Andreas, Stine, Christian, Rune

1. Valg af ordstyrer og referent.

Ordstyrer: Stine Referent: Rune

2. Godkendelse af referat fra sidste møde.

Bortset fra at Jette også var tilstede er referatet godkendt.

3. Aktionsliste.

Kontingentopkrævning fremadrettet, Jette har undersøgt forskellige metoder, og anbefaler uændret procedure. Dette er vedtaget. Slettes af aktionslisten.

Pointsystem til klubmesterskab, Andreas kikker på justering af pointsystemet. Stadig på aktionslisten.

4. Siden sidst.

Har afholdt sommerafslutning og Jan Bartniks Mindeløb.

Har været med til at afholde Skole OL, Peter Thorsøe overtager kontakten vedr. det fremover.

Thomas Damgaard, har vundet DM i MTBO på mellem og langdistance.

5. Opgavelisten igen igen.

Per overtager posten som tovholder for Find vej i, projekter.

Christian overtager som superbruger på O-service.

Andreas overtager som superbruger i Condes.

Rune som sekretær, tager ansvaret for at holde styr på info@amagerok.dk

Mikkel er tovholder på materieldepotet.

Jette er kontaktperson på regninger for traileren og Shurgard.

Mikkel overtager det praktiske ansvar for traileren.

6. Formandskandidater 2026?

Rolf laver en kortfattet jobbeskrivelse. Vi skal have en kandidat til efter nytår.

7. Tirsdagstræning 2.halvår (Nye hold numre)

Træningsplanen er udsendt. De første træninger er lagt ud. Vi har fået 3 træningsposer til de 6 hold.

8. Stævneleder kursus.

Udsat på ubestemt tid.

9. Tårnby Kommune Sundhedsuge 7/10 2025 (Tirsdagstræning hold 2 Travbanen)

Travbaneparken, hold 2, står for det. Stine er banelægger.

10. Vinter OL november 2025 dato/sted (Christian/Andreas)

Løbsområde Kongelunden, Christian rykker Gregers fra Ballerup mht. dato.

11. Vinterlang 2026 (Skal vi ? Hvem er SL og BL?)

Bestyrelsen beslutter at Vinterlang er aflyst i 2026.

12. Metr-O cup 2026 (Skal vi ? Hvem er ”Paramount Chief ?)

Task Force, Per, Andreas, Jette og Stine har holdt møde.

Der er ikke brug for nogen Paramount Chief, task forcen er fælles tovholdere.

Det er planen at få delt klart definerede opgaver ud til flere personer i god tid.

Der er lavet en tidsplan for hvornår opgaverne skal være fordelt. Task forcen holder møde hurtigst muligt.

13. Status Find vej i projekter

Den nye tovholder, Per holder møde med Rolf om overdragelse.

14. Admin af koder, password mm (Jette)

Christian prøver at få overblik.

15. Tårnby kommune Kick Off Børn og unge.

Ikke relevant for Amok.

16. Tårnby kommune Foreningsfest 13. september.

Ikke relevant.

17.DØVANIA DM Sprint Benjamin Trock.

Vi har spurgt om flere detaljer men intet hørt, udsættes.

18.Ungdom (mail fra Ernst)

Forslag om kategori for ungdomsløbere til klubmesterskabet.

Andreas kommer med et forslag.

19. Eventuelt

DOF holder klubforum på teams om Børne- og unge. Stine kikker på det.

Andreas orienterer Ernst.

Vi vil prøve at lave nogen aktiviteter for at fastholde nye medlemmer til træninger.

Status for Høst Open, pt. 13 tilmeldte, der bliver udsendt en reminder.

Vi aftaler med Outdoorforeningen, v. Ernst at vi prøver at køre det i 4 løb og så ser hvordan det går.

20. Næste møde 17/11?